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Pan
Kosma Nykiel
Radny Rady Miejskiej 
w Łodzi

 W odpowiedzi na interpelację Pana Radnego z dnia 26 maja 2024 r. 
w sprawie Parku Miliona Świateł, informuję, iż Łódzkie Centrum Wydarzeń, 
podczas minionej edycji wydarzenia, nie odnotowało kontrowersji i zażaleń 
w związku z ograniczeniem mieszkańcom dostępności do parku Źródliska.

Na prośbę Pana Radnego przekazuję wyszczególnienie kosztów 
poniesionych na organizację edycji 2022/2023 i 2023/2024 wraz z podaniem 
podmiotów świadczących usługi oraz łączne rozliczenie wszystkich trzech 
edycji, które odbyły się w Łodzi.

Pragnę zauważyć, że z wyszczególnienia kosztów wynika, iż 
wydarzenie pn. Park Miliona Świateł przyniosło ogólny zysk w kwocie netto 
81 537,67 zł.

Łódzkie Centrum Wydarzeń nie prowadzi z firmą Multidekor rozmów 
dotyczących współpracy przy kolejnej edycji Parku Miliona Świateł.

Możliwość publikacji umów i raportów finansowych z przedsięwzięć 
zostanie poddana analizie formalno-prawnej.

    Wojciech Rosicki




